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„Na setkání se starosty si rád vyslechnu i podněty z Bukovan“ 

Bezpečnost v obcích a odpadové hospodářství. To jsou dvě hlavní témata třetího setkání starostů 

mého senátního obvodu, které se uskuteční 21. září od 10 hodin v Citicích. Během covidové epidemie 

nebylo pořádání podobných setkání možné. Proto bych to rád nyní dohnal a opět se pravidelně 

jednou za půl roku potkával s představiteli našich měst a obcí. Osobní kontakt totiž považuji za 

nesmírně důležitý. Podle mého názoru ho nemůže nahradit sebelepší online přenos. Také z toho 

důvodu, že od posledního setkání se starostkami a starosty uběhly téměř dva roky, se na vzájemné 

popovídání v Citicích velice těším.  

Jedním z pozvaných hostů bude plk. Mgr. Petr Macháček, ředitel Krajského ředitelství policie 

Karlovarského kraje. S ním budeme hovořit o bezpečnosti v obcích a také o spolupráci s Policií ČR. 

Pan Ing. Karel Jakobec, uvolněný člen Zastupitelstva Karlovarského kraje pro oblast životního 

prostředí nám naopak poví o novinkách z oblasti odpadové hospodářství a na řadu se dostanou i další 

otázky týkající se životního prostředí.  

Chybět nebude ani informační blok o mých aktivitách za poslední půlrok v Senátu i v regionu. 

Pochopitelně budu moc rád, když mě se svými podněty a novinkami z měst a obcí seznámí i samotné 

starostky a starostové. A pokud se na všechny důležitá témata nedostane v září, vrátíme se k nim při 

nejbližší příležitosti.   

Po oficiálním jednání bych rád všechny účastníky setkání pozval na prohlídku Křížové cesty v Citicích, 

kterou obec vybudovala v rámci celkové revitalizace místního hřbitova a jeho okolí. I to může být 

zajímavá inspirace, pokud se některé město nebo vesnička zamýšlí nad tím, jakým způsobem 

důstojně zvelebit prostory pietních prostranství. 

Na podzim chystáme výjezdní zasedání senátorů Podvýboru pro regiony v transformaci do našeho 

kraje. Letos v červnu jsme takto navštívili Ústecko a Sasko, abychom viděli, jakým způsobem přeměna 

uhelných regionů reálně probíhá. Snaha o transformaci je vidět na obou stranách hranice. Na straně 

Saska je však znát podpora v řádech miliard EUR, které sem saská vláda na rozdíl od té české již 

dlouhodobě posílá. Doufám, že se dočkáme změn a cílené podpory i v našem kraji.  

Miroslav Balatka, senátor 
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